
Secretariaat p.a. Legmeerdijk 227. 1432KA Aalsmeer . secretaris@bvdeplas.com . Tel: 06-52005255 . KvK: 40448571 

Bv De Plas 
Clublokaal: Langeraarseweg 84 
2461 CL Langeraar 
Tel: 0172-605299 
 
Notulen:  77e Jaarvergadering 14-02-2024 
 
Opening: 20:00 door de voorzitter 
 
Aanwezig: 33 leden en 4 bestuursleden 
Afwezig: Chris Koot en Ted Köhler 
 
Notulen vorige vergadering: Goedgekeurd 
 
Mededeling: Lakens vervangen 
  Ruud van Emmerik betaald lakens op de banden 
  Hospice Arie Klomp 
 
Ted Köhler was niet instaat geweest de notulen te maken, en maakte dit bekend zeer kort voor de 
vergadering en melde dat hij door gezondheidsproblemen zijn functie niet meer kan uitvoeren en 
stop per direct. 
De Plas is hierdoor opzoek naar een secretaris en er wordt in de vergadering gevraagd of iemand zich 
beschikbaar wil stellen voor deze functie. Het verslag van de Secretaris zal per mail aan de leden 
verstuurd gaan worden wanneer de nieuwe secretaris in functie is. 
 
Leo Lips neemt het woord als het gaat om de lakens, hij geeft uitleg hoe de aankoop tot stand is 
gekomen en de daaruit voortvloeiende onvrede binnen de club hierover. 
Met de Biljartmakers is overleg geweest hoe dit op te lossen, en om niet de relatie met de 
Biljartmakers, Cees Bocxe niet verder onder druk te zetten heeft het bestuur besloten andere groene 
lakens op het biljart te gaan leggen tussen nu en drie weken. De nieuwe lakens zijn de lakens die 
hetzelfde zijn als voorheen. 
Het bestuur heeft besloten de lakens op de banden niet te vervangen in verband met de hoge kosten 
hiervoor. Ruud van Emmerik stelt de vraag wat de kosten zijn voor het vervangen van de band 
lakens. In eerste instantie wordt hier niet op gereageerd maar bij door vragen geeft Henk aan dat de 
kosten 500,00 bedragen. Ruud geeft aan dat hij deze kosten voor zijn rekening neemt om zo ervoor 
te zorgen dat alles weer tot in de puntjes verzorgd is waarvoor onze dank. 
 
Feit; besteld Royal-Pro, uiteindelijk geleverd Buffalo. 
 
Ingekomen 
 
Henk is in gesprek geweest met de Sjoel club die binnen kort Parola moet verlaten en op zoek zijn 
naar een onderkomen. Er is aangeboden dat de sjoelclub van ons lokaal gebruik kan gaan maken. Het 
bestuur vraagt dan ook de leden voor toestemming hiervoor.  
Deze toestemming wordt verleend nadat Henk alles heeft toegelicht. 

o 18 avonden per seizoen op woensdagavond 
o Barbezetting regelen zij zelf 
o Een deel van de omzet is voor de Sjoel club 20% 
o Henk schat in dat het de Plas 2/3000,00 per jaar kan opleveren. 
o De start zal zijn per September, en het zal gaan om 30 leden. 
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TAK 2024 
 
Leo geeft aan dat hij stopt met de organisatie van dit toernooi. De editie 2024 zal nog onder zijn 
leiding doorgang vinden met de hulp van Rob. Er zal gespeeld gaan worden op maandag en 
dinsdagavond. De finale zal plaats vinden in het weekend van 24-25 en 26 Mei 2024. 
Na deze editie stopt Leo met de organisatie. 
Posters voor promotie zal gemaakt worden door Ton van de Laarse om ook op de middagen 
bekendheid te geven aan de TAK 2024. 
 
Jaarverslag van de penningmeester 
 
Bij het jaarverslag van de penningmeester ontstaat er een gezonde discussie tussen Henk Bader en 
Hans van Capel over hoe de financiën weergegeven worden in de stukken.  
Henk geeft bij herhaling aan dat hij naar eer en geweten handelt en staat voor wat hij aan de leden 
voorlegt. Uiteindelijk stopt de discussie hierover en neemt Henk nogmaals het woord om zijn 
handelen en inzichten te verduidelijken. Zijn beleid is er opgericht dat de financiën zijn zoals zij zijn, 
en met de opdracht als penningmeester alle inkomsten en uitgaven te beheren met de grootste zorg 
voor de vereniging. Met deze uitleg gaat de ledenvergadering akkoord.  
 
Voorstel contributie  : aangenomen 
Voorstel consumptieprijzen : aangenomen 
 
Verslag kascommissie 
 
Deze kascommissie bestond uit Ruud van Emmerik en Paul Sassen met de reserve Tinus van Tol. 
Ruud van Emmerik licht de vergadering in over de controle die bij Henk heeft plaats gevonden.  
De kascommissie heeft geen onduidelijkheden gevonden tijdens deze controle. De kascommissie 
komt ook terug op de eerdere discussie bij het verslag van de penningmeester. Zij geven aan dat alles 
waar zijn om gevaagd hebben ook hebben gekregen en waar alles duidelijk was en netjes. De manier 
waarop de cijfers worden weer gegeven en hoe dat in de jaarrekening vermeld staat lijkt juist. De 
kascommissie verleend dan ook decharge voor het gevoerde beleid. 
 
Ruud van Emmerik is aftredend waardoor de kascommissie van 2025 zal bestaan uit Paul Sassen en 
Tinus van Tol, de reserve zal zijn Dennis Sassen die zich tijdens de vergadering zich beschikbaar stelt. 
 
Jubilarissen 
 
In deze jaarvergadering huldigen wij de volgende leden: 
 
Kees mank   25 jaar 
Wil van de Meer 25 jaar 
Hans van Capel  40 jaar 
 
De jubilarissen krijgen de bij behorende bloemen en een geschenk uit gereikt door Petra en de 
felicitaties. Helaas kon Wil van de Meer niet aanwezig zijn zodat hij op een later tijdstip zijn bloemen 
en cadeau zal ontvangen. 
 
 
 
 
Rondvraag 
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Voor de rondvraag zijn twee mensen die graag het woord willen Henk en Ruud van Emmerik. 
De eerste vraag of opmerking van Henk is het schoonmaken van de bar op zaterdag onder de maat is 
wat ergernis geeft bij de mensen die op maandagmiddag de barbezetting doen. 
De barbeheerder zal hierop gaan toezien en met de gezamenlijke barbezetting hierover in gesprek 
gaan. 
Waarom wij op zaterdag pas om 15:00 opengaan en niet om 13:00? Men vindt dat sommige leden 
hierdoor te kort gedaan wordt. 
De uitleg is dat het lokaal lang om 13:00 geopend is geweest maar dat er vaak heel weinig mensen 
vanaf 13:00 in het lokaal te vinden waren. Het bestuur overweegt dit op de nieuwe locatie te 
heroverwegen omdat dan ook op zaterdag competitie gespeeld gaat worden zodat het lokaal wel 
open moet zijn om 13:00 
 
Ruud van Emmerik vraagt of er meer voordeel te halen is uit de inkoop van de bar. Kan er gekeken 
worden naar andere leveranciers om zo meer voordeel te krijgen. 
Er wordt zeker naar gekeken, ook naar partijen die in de toekomst meer voor ons kunnen betekenen. 
Op dit moment gebeurt dit al door met partijen samen te werken. 
 
Henk Bader vraagt aan de barbeheerder op welke vergunning de Plas werkt? Hier wordt op terug 
gekomen in de eerstvolgende bestuursvergadering.  
 
Sluiting 21:20 
 
 
Hoogachtend, 
Secretaris Bv de Plas 
 
Ton van der Laarse 
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